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018/23 Høringsinnspill - Evaluering av statsforvalterens 
geografiske inndeling - statsforvalterstrukturen 

019/23 Høringsuttalelse - forslag til endring i forskrift om 
overføring av myndighet til kommunene med fler

020/23 Malmskriverveien 20  - detaljregulering - 2. gangs 
behandling

021/23 Gamle Ringeriksvei 30 m.fl.  - detaljregulering - 2. 
gangs behandling

022/23 Gamle Ringeriksvei 30 - Utbyggingsavtale

023/23 Regnbuedekor i Sandvika

024/23 Innfartsparkering for bil og sykkel - Utvidelse av 
kapasitet

025/23 Gjennomføring av Bærum kommunes salg av 
eiendommen "Gamle Drammensvei 25" til Kalk 
Eiendom AS

026/23 Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, 
kulturmiljø og kulturlandskap - 1.gangs behandling

027/23 Planlagte politiske saker 1. halvår 2023

028/23 Referatsaker

029/23 Forslag til endringer i forskrift om regler for 
godtgjøring av folkevalgte i Bærum kommune

030/23 Hans Haagensensvei 71 (Ostøya) - behandling av klage 
- arealoverføring fra gnr. 44 bnr. 354 til gnr. 44 bnr. 
673

031/23 Henvendelser og innspill
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Eventuelt
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Sak 017/23: Godkjenning av protokoll

Forslag til vedtak:
Protokoll fra kommunestyrets møte 25.01.2023 godkjennes slik den foreligger. 

Behandlingen i møtet:

Votering:
Enstemmig godkjent.

FSK - 017/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Protokoll fra kommunestyrets møte 25.01.2023 godkjennes slik den foreligger. 

Sak 018/23: Høringsinnspill - Evaluering av statsforvalterens geografiske 
inndeling - statsforvalterstrukturen

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Vedlagt innspill til DFØ-rapport 2022:5 «Færre og bedre –en evaluering av 
statsforvalterstrukturen» vedtas som Bærum kommunes høringsinnspill.

Behandlingen i møtet:

Votering:
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.

FSK - 018/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Vedlagt innspill til DFØ-rapport 2022:5 «Færre og bedre –en evaluering av 
statsforvalterstrukturen» vedtas som Bærum kommunes høringsinnspill.

Sak 019/23: Høringsuttalelse - forslag til endring i forskrift om overføring 
av myndighet til kommunene med fler

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-09.02.2023-021/23
Innstilling:

1. Bærum kommune slutter seg ikke til foreslåtte endringer i forskrift om overføring av 
myndighet til kommunene med flere om flytting av avgjørelsesmyndighet fra 
kommunen til statsforvalteren i konsesjonssaker der søker er selskap med begrenset 
ansvar.
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2. Høringsuttalelse sendes slik redegjørelsen viser.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Bærum kommune slutter seg ikke til foreslåtte endringer i forskrift om overføring av 

myndighet til kommunene med flere om flytting av avgjørelsesmyndighet fra 
kommunen til statsforvalteren i konsesjonssaker der søker er selskap med begrenset 
ansvar.

2. Høringsuttalelse sendes slik redegjørelsen viser.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
Bærum kommune slutter seg til de foreslåtte endringer i forskrift om overføring av 
myndighet til kommunene med flere om flytting av avgjørelsesmyndighet fra kommunen 
til statsforvalteren i konsesjonssaker der søker er selskap med begrenset ansvar.

Votering:
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Kjell Maartmann-Moes forslag ble 
innstillingen vedtatt mot 3 stemmer (2Ap, SV).

FSK - 019/23 - 14.02.2023:
Vedtak:

1. Bærum kommune slutter seg ikke til foreslåtte endringer i forskrift om overføring av 
myndighet til kommunene med flere om flytting av avgjørelsesmyndighet fra 
kommunen til statsforvalteren i konsesjonssaker der søker er selskap med begrenset 
ansvar.

2. Høringsuttalelse sendes slik redegjørelsen viser.

Sak 020/23: Malmskriverveien 20  - detaljregulering - 2. gangs behandling

Planutvalget-09.02.2023-029/23
Innstilling: 
Privat forslag til detaljregulering for Malmskriverveien 20, planID 2021013, som vist på 
plankart dokument 6174970 og i bestemmelser, dokument 6174881, vedtas, jf. plan- og 
bygningsloven § 12-12.

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Privat forslag til detaljregulering for Malmskriverveien 20, planID 2021013, som vist på 
plankart dokument 6174970 og i bestemmelser, dokument 6174881, vedtas, jf. plan- og 
bygningsloven § 12-12.
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Behandlingen i møtet:

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

FSK - 020/23 - 14.02.2023:
Innstilling: 
Privat forslag til detaljregulering for Malmskriverveien 20, planID 2021013, som vist på 
plankart dokument 6174970 og i bestemmelser, dokument 6174881, vedtas, jf. plan- og 
bygningsloven § 12-12.

Sak 021/23: Gamle Ringeriksvei 30 m.fl.  - detaljregulering - 2. gangs 
behandling

Planutvalget-12.01.2023-004/23
Innstilling: 

1. Privat forslag til detaljregulering for Gamle Ringeriksvei 30 mfl. planID 2015018, som 
vist på plankart dokument 5988803 og i bestemmelser, dokument 5988799, vedtas, 
jf. plan- og bygningsloven § 12-12 med følgende endring: 

Bygning A skal ikke overstige kote 80,5

2. Forslag til endring av reguleringsplan for Bekkestua m/omgivelser, planID 1990013, 
som vist på kart, dokument 5277332, vedtas, jf. plan- og bygningsloven §§ 12-12 og 
12-14.

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Privat forslag til detaljregulering for Gamle Ringeriksvei 30 mfl. planID 2015018, som 
vist på plankart dokument 5988803 og i bestemmelser, dokument 5988799, vedtas, 
jf. plan- og bygningsloven § 12-12.

2. Forslag til endring av reguleringsplan for Bekkestua m/omgivelser, planID 1990013, 
som vist på kart, dokument 5277332, vedtas, jf. plan- og bygningsloven §§ 12-12 og 
12-14.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Eirik Trygve Bøe, V
(Fellesforslag H, V, MDG)
Bygg C mot Frøytunveien tas ut av planen, arealet der Bygg C står skal ikke bebygges. 
Saken sendes tilbake til Kommunedirektøren for ny bearbeidelse.
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Votering:
Fellesforslag H, V, Frp fremmet av Eirik Bøe ble enstemmig vedtatt.

FSK - 021/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Bygg C mot Frøytunveien tas ut av planen, arealet der Bygg C står skal ikke bebygges. 
Saken sendes tilbake til Kommunedirektøren for ny bearbeidelse.

Sak 022/23: Gamle Ringeriksvei 30 - Utbyggingsavtale

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 17-4 godkjenner kommunestyret fremforhandlet 
utbyggingsavtale for Gamle Ringeriksvei 30 inngått mellom Bærum kommune og 
Bekkestua Syd III AS. 

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Saken ses i sammenheng med sak 021/23 og utsettes.

Votering:
Ordfører Lisbeth Hammer Krogs forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 022/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Saken ses i sammenheng med sak 021/23 og utsettes.

Sak 023/23: Regnbuedekor i Sandvika

Hovedutvalg for barn og unge-07.02.2023-011/23
Innstilling: 
1. For å vise anerkjennelse av Bærum som et mangfoldig samfunn iverksettes det dekor i 
regnbuefarger/Prideflagg-farger følgende steder :

· I undergang ved Sandvika Storsenter
· Langs Rådhusbroen 
· I gatebelegg i Kinoveien 

2. Kommunedirektøren bes arbeide videre med flere ideer for bruk av regnbuefargene. 
3. Kommunedirektøren bes vurdere tiltak også i andre deler av kommunen, i tillegg til 
Sandvika

Hovedutvalg for bistand og omsorg-08.02.2023-009/23
Innstilling:
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1. For å vise anerkjennelse av Bærum som et mangfoldig samfunn iverksettes det 
dekor i regnbuefarger/Prideflagg-farger følgende steder :
· I undergang ved Sandvika Storsenter
· Langs Rådhusbroen 
· I gatebelegg i Kinoveien 

2. Kommunedirektøren bes arbeide videre med flere ideer for bruk av 
regnbuefargene.

3. Kommunedirektøren bes vurdere tiltak også i andre deler av kommunen, i tillegg 
til Sandvika. 

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-09.02.2023-017/23
Innstilling:
1. For å vise anerkjennelse av Bærum som et mangfoldig samfunn iverksettes det dekor i 
regnbuefarger/Prideflagg-farger følgende steder :

· I undergang ved Sandvika Storsenter
· Langs Rådhusbroen 
· I gatebelegg i Kinoveien 

2. Kommunedirektøren bes vurdere alternativer til veimaling i Kinoveien.
3. Kommunedirektøren bes vurdere tiltak i andre deler av kommunen, i tillegg til 
Sandvika.
4. Kommunedirektøren bes arbeide videre med flere ideer for bruk av regnbuefargene.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. For å vise anerkjennelse av Bærum som et mangfoldig samfunn iverksettes det 
dekor i regnbuefarger/Prideflagg-farger følgende steder :
· I undergang ved Sandvika Storsenter
· Langs Rådhusbroen 
· I gatebelegg i Kinoveien 

2. Kommunedirektøren bes arbeide videre med flere ideer for bruk av 
regnbuefargene.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Haakon Kvenna Veum, H
Saken utsettes i påvente av notat fra kommunedirektøren som svarer på spørsmål om 
alternativer for å se på mer holdbare løsninger.

Votering:
Haakon Kvenna Veums forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 023/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Saken utsettes i påvente av notat fra kommunedirektøren som svarer på spørsmål om 
alternativer for å se på mer holdbare løsninger.
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Sak 024/23: Innfartsparkering for bil og sykkel - Utvidelse av kapasitet

Planutvalget-26.01.2023-014/23
Innstilling:

1. Redegjørelse om muligheter for kapasitetsutvidelse av innfartsparkeringsplasser for 
bil og sykkel tas til orientering med de endringer som fremgår nedenfor fra punkt 3. 

2. Kommunedirektøren arbeide videre med utvidelse av innfartsparkering på Kolsås og 
ved Østerås stasjon, samt utreder muligheten for etablering av og/eller utvide 
kapasitet for innfartsparkering på Gjønnes, Jar, samt Eiksmarka.

3. Kommunedirektøren bes intensivere arbeidet med å få hele Bærum inn i takstsone 
1, når det gjelder betaling på buss, bane og tog.

4. Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan det kan 
tilrettelegges for økt bruk av sykkel og mikromobilitet til innfartsparkeringene.

5. Det etableres en løsning hvor gratis innfartsparkeringsplasser kun er et tilbud til 
reisende med gyldig billett. Det gjøres en vurdering av hvilke effekt en slik løsning vil 
ha på kapasitetsbehovet for innfartsparkering.

6. Kommunedirektøren bes komme tilbake med en vurdering av hvorvidt det er 
nærliggende tomter eller større boligprosjekter i nærheten av Østerås, Eiksmarka 
eller andre T-banestasjoner, hvor det kan etableres innfartsparkeringsplasser. I 
vurderingen bes om at innfartsparkeringsplasser både på bakkeplan og eventuelt i 
parkeringskjeller blir vurdert.

7. Kommunedirektøren bes undersøke om det kan være mulig å få tilgang til å benytte 
nærliggende tomt ved Gjønnes T-banestasjon (der bensinstasjonene på Gjønnes 
ligger) til innfartsparkering.

8.  Kommunedirektøren bes komme tilbake med en vurdering av mulighetene for å 
etablere flere parkeringsplasser ved Bærum sykehus. Fortrinnsvis til pasienter og 
pårørende.

9. Når det gjelder asfaltering av grusbanen på Jar bes kommunedirektøren legge saken 
frem for politisk behandling for beslutning

10. Kommunedirektøren bes undersøke mulighetene for at en andel av p-plassene på 
innfartsparkeringene forbeholdes biler som frakter flere personer under 
samkjøringsordninger.

11. Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan økt kapasitet 
på innfartsparkeringene kan påvirke Bærum kommunes nullvekstmål.

12. Kommunedirektøren bes vurdere muligheter for bedre utnyttelse av de 3 
eksisterende parkeringsområdene som Bærum Kommune eier i dag rundt Østerås 
stasjon. Her under også muligheter for parkering i flere etasjer og under bakken.

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-19.01.2023-003/23
Innstilling:

1. Redegjørelse om muligheter for kapasitetsutvidelse av innfartsparkeringsplasser for 
bil og sykkel tas til orientering. 

2. Kommunedirektøren arbeide videre med utvidelse av innfartsparkering på Kolsås og 
ved Østerås stasjon, samt utreder muligheten for etablering av og/eller utvide 
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kapasitet for innfartsparkering på Gjønnes, Jar, samt Eiksmarka.
3. Kommunedirektøren bes vurdere om eventuelle kommunale, nærliggende tomter 

kan benyttes til innfartsparkering (særskilt på Eiksmarka og Østerås)
4. Kommunedirektøren bes undersøke om det kan være mulig å få tilgang til å benytte 

nærliggende tomt (der bensinstasjonen på Gjønnes ligger) til innfartsparkering
5. Kommunedirektøren bes vurdere innfartsparkering tilknyttet Lijordet stasjon.1. 

Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan økt kapasitet 
på innfartsparkeingene kan påvirke Bærum kommunes nullvekstmål

6. Det legges til grunn for det videre arbeidet at innfartsparkeringsplasser kun er et 
tilbud til reisende med gyldig billett for eksempel ved hjelp av en app ala Bane 
NORs.

7. Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan det kan 
tilrettelegges for økt bruk av sykkel og mikromobilitet til innfartsparkeringene

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Redegjørelse om muligheter for kapasitetsutvidelse av innfartsparkeringsplasser for 

bil og sykkel tas til orientering. 
2. Kommunedirektøren arbeide videre med utvidelse av innfartsparkering på Kolsås og 

ved Østerås stasjon, samt utreder muligheten for etablering av og/eller utvide 
kapasitet for innfartsparkering på Gjønnes, Jar, samt Eiksmarka.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Dag Egil Strømme, H
(Fellesforslag H, Frp)
1. Som i MIKs innstilling.
2. Som i MIKs innstilling, men legge til ...."og Lijordet"... til slutt.
3. Som i MIKs innstilling, men legge til "til stasjonene" etter "nærliggende tomter".
4. Kommunedirektøren bes undersøke om det kan være mulig å få tilgang til tomten ved 
bensinstasjonen på Gjønnes til innfartsparkering (kun en mer presis stedsangivelse, ingen 
realitetsendring).
5. Som i MIKs innstilling, punkt 6.
6. Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan det kan 
tilrettelegges for økt bruk av sykkel og mikromobilitet til innfartsparkeringsparkeringene 
(punkt 4 fra PLAN).
7. Når det gjelder asfaltering av grusbanen på Jar med tilliggende riggområde bes 
kommunedirektøren legge saken frem for politisk behandling for beslutning (punkt 9 fra 
PLAN).

Forslag fremmet av Eirik Trygve Bøe, V
Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan økt kapasitet på 
innfartsparkeingene kan påvirke Bærum kommunes nullvekstmål.

Forslag fremmet av Kari Brodin Seljelid, Ap
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Kommunedirektøren bes vurdere muligheter for bedre utnyttelse av de tre eksisterende 
parkeringsområdene som Bærum kommune eier i dag rundt stasjonene Østerås og 
Kolsås. Her under også muligheter for parkering i flere i etasjer og under bakken.

Votering:
Fellesforslag H, Frp punkt 1 ble enstemmig vedtatt.
MIKs innstilling punkt 2 første setning (punktum etter Østerås stasjon) ble vedtatt mot 3 
stemmer (2V, SV).
MIKs innstilling punkt 2 andre setning (Ny tekst: Kommunedirektøren bes utrede...) ble 
enstemmig vedtatt.
Fellesforslag H, V punkt 2 med Lijordet i tillegg ble vedtatt mot 4 stemmer (2V, MDG, SV).
Fellesforslag H, Frp punkt 3 ble vedtatt mot 1 stemme (MDG).
Fellesforslag H, V, Frp punktene 4, 5, 6 og 7 ble enstemmig vedtatt.
Eirik Bøes forslag fikk 6 stemmer (2V, 2Ap, SV, MDG) og falt.
Kari Seljelids forslag fikk 3 stemmer (2Ap, Sp) og falt.

FSK - 024/23 - 14.02.2023:
Vedtak:

1. Redegjørelse om muligheter for kapasitetsutvidelse av innfartsparkeringsplasser for 
bil og sykkel tas til orientering. 

2. Kommunedirektøren arbeide videre med utvidelse av innfartsparkering på Kolsås og 
ved Østerås stasjon. Kommundedirektøren bes utrede muligheten for etablering av 
og/eller utvide kapasitet for innfartsparkering på Gjønnes, Jar, Eiksmarka og Lijordet.

3. Kommunedirektøren bes vurdere om eventuelle kommunale, nærliggende tomter til 
stasjonene kan benyttes til innfartsparkering (særskilt på Eiksmarka og Østerås).

4. Kommunedirektøren bes undersøke om det kan være mulig å få tilgang til tomten 
ved bensinstasjonen på Gjønnes til innfartsparkering.

5. Det legges til grunn for det videre arbeidet at innfartsparkeringsplasser kun er et 
tilbud til reisende med gyldig billett for eksempel ved hjelp av en app ala Bane 
NORs.

6. Kommunedirektøren kommer tilbake med en redegjørelse for hvordan det kan 
tilrettelegges for økt bruk av sykkel og mikromobilitet til innfartsparkeringene.

7. Når det gjelder asfaltering av grusbanen på Jar med tilliggende riggområde bes 
kommunedirektøren legge saken frem for politisk behandling for beslutning.

Sak 025/23: Gjennomføring av Bærum kommunes salg av eiendommen 
"Gamle Drammensvei 25" til Kalk Eiendom AS

Eierutvalget-08.02.2023-011/23
Innstilling:

1. Kommunestyret godkjenner vedlagte kjøpskontrakt for salg av eiendommen «Gamle 
Drammensvei 25» til selskapet Kalk Eiendom AS.

2. Kommunestyret godkjenner vedlagte leiekontrakt mellom Bærum kommune og Kalk 
Eiendom AS på leie av «Gamle Drammensvei 25»
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Kommunedirektørens forslag til vedtak:
1. Kommunestyret godkjenner vedlagte kjøpskontrakt for salg av eiendommen «Gamle 

Drammensvei 25» til selskapet Kalk Eiendom AS.

2. Kommunestyret godkjenner vedlagte leiekontrakt mellom Bærum kommune og Kalk 
Eiendom AS på leie av «Gamle Drammensvei 25»

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Ole Kristian Udnes, H
Nytt punkt 3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjøre justeringer i vedlagte 
kjøpekontrakt og leiekontrakt, forutsatt at endringene er av ikke-prinsipiell art og begge 
forhandlingsparter er enige i justeringene.

Forslag fremmet av Kjell Maartmann-Moe, Ap
Bærum kommunes eiendom «Gamle Drammens vei 25» selges ikke.

Votering:
Ved alternativ votering mellom Eierutvalgets innstilling med Ole Kristian Udnes' 
tilleggspunkt og Kjell Maartmann-Moes forslag ble Eierutvalgets innstilling med Ole Ole 
Kristian Udnes' tilleggspunkt vedtatt mot 3 stemmer (2Ap, SV).

FSK - 025/23 - 14.02.2023:
Innstilling:

1. Kommunestyret godkjenner vedlagte kjøpskontrakt for salg av eiendommen «Gamle 
Drammensvei 25» til selskapet Kalk Eiendom AS.

2. Kommunestyret godkjenner vedlagte leiekontrakt mellom Bærum kommune og Kalk 
Eiendom AS på leie av «Gamle Drammensvei 25»

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjøre justeringer i vedlagte kjøpekontrakt og 
leiekontrakt, forutsatt at endringene er av ikke-prinsipiell art og begge 
forhandlingsparter er enige i justeringene.

Sak 026/23: Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, 
kulturmiljø og kulturlandskap - 1.gangs behandling

Planutvalget-09.02.2023-027/23
Innstilling: 
Forslag til Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljø og 
kulturlandskap, som vist i dokument 6092309, sendes på høring og legges ut til offentlig 
ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-13.  

Oversendes kommunedirektøren
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Følgende punkter bes vurdert i arbeidet med handlingsplanen:
1. Hvordan kommunen kan bruke sine erfaringer og kunnskap i kontakt med både 

offentlige og private når det arbeides med utvikling og innovasjon knyttet 
kulturminner, kultur miljø og kulturlandskap. 

2. Bevaring gjennom bruk og ny bruk er ofte det beste bevaringstiltak. Planen bør 
inneholde en eksempelsamling som viser hvordan kulturminner/-landskap/-miljø 
kan utvikles gjennom ny og endret bruk. (Flytårnet og Kommunegården er godt 
eksempel på bevaring og ny bruk. 

3. Kommuneplanen skal definere gjennom verdifastsetting hva som skal bevares.  
4. For å ivareta kulturminner i nye offentlige og private byggeprosjekter, skal ny 

bebyggelse som hovedregel forsterke kulturminnekvalitetene og tilpasses 
eksisterende bebyggelse med et arkitektonisk slektskap til eksisterende 
bebyggelse. 

5. Det skal fremkomme hvilke støtteordninger som finnes for utvikling av 
kulturminner/ kulturmiljøer og kulturlandskap.

6. Det bes om at det utredes støtteordninger for kulturminner i Bærum.De kunne 
vært knyttet opp mot reguleringsplaner med formål bevaring, eventuelt særlige 
bygningstyper, som enhetslovene i landbruket eller bygninger fra bestemte 
perioder.

7. Det bes om at det vurderes hvordan rådgivningstjenesten for private eiere av 
kulturminner i Bærum kommune styrkes.

8. Kulturminneplanen skal også beskrive og identifisere kulturminner fra tiden etter 
1940. Det bør legges særlig vekt på enhetlige områder og tematiske registreringer i 
tillegg til enkelt kulturminner.

9. Kartlegge alle typer kunst og minnesmerker av kulturminneverdi.
10.  Kartlegge gravplasser med kulturminneverdi.
11. Kartleggingene skal være utgangspunkt for en plan for vern av gravplasser, 

minnesmerker og kunst med kulturminneverdi.
12.  I tillegg til verdisettingen, svært høy verdi, høy verdi, middels verdi og lav verdi 

bes kommunedirektøren om å vurdere flere typer delverdier av kulturminnene.

Kulturminner, kulturmiljø og kulturlandskap vurderes ut fra opptil syv forskjellige 
delverdier. Disse vektet ikke innbyrdes, men skal hver for seg gi indikasjoner på 
hvilke forhold ved objektet som er av betydning for den samlede vurderingen.

· Aldersverdi
· Autentisitet
· Miljø-/strøksverdi
· Representativitet
· Sjeldenhet (type, utførelse, arkitektur eller bruk)
· Kunstnerisk eller arkitektonisk verdi Identitet og/eller symbolverdi
· Historisk og/eller pedagogisk betydning

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-09.02.2023-013/23
Innstilling: 
Forslag til Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljø og 
kulturlandskap, som vist i dokument 6092309, sendes på høring og legges ut til offentlig 
ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-13.  
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Forslag til Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljø og 
kulturlandskap skal inneholde alle kuturminner.
Det bes om at det utredes støtteordninger for kulturminner i Bærum.

Det bes om at det vurderes hvordan rådgivningstjenesten for private eiere av 
kulturminner i Bærum kommune styrkes.

Kulturminneplanen skal også beskrive og indentifisere kulturminner fra tiden etter 1940. 
Det bør legges særlig vekt på enhetlige områder og tematiske registreringer i tillegg til 
enkelt kulturminner.

Kommunedirektøren bes kartlegge gravplasser med kulturminneverdi. 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Forslag til Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljø og 
kulturlandskap, som vist i dokument 6092309, sendes på høring og legges ut til offentlig 
ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-13.  

Behandlingen i møtet:

Votering:
MIKs innstilling ble enstemmig vedtatt.

FSK - 026/23 - 14.02.2023:
Vedtak: 
Forslag til Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljø og 
kulturlandskap, som vist i dokument 6092309, sendes på høring og legges ut til offentlig 
ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-13.  

Forslag til Planprogram for Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljø og 
kulturlandskap skal inneholde alle kuturminner.
Det bes om at det utredes støtteordninger for kulturminner i Bærum.

Det bes om at det vurderes hvordan rådgivningstjenesten for private eiere av 
kulturminner i Bærum kommune styrkes.

Kulturminneplanen skal også beskrive og indentifisere kulturminner fra tiden etter 1940. 
Det bør legges særlig vekt på enhetlige områder og tematiske registreringer i tillegg til 
enkelt kulturminner.

Kommunedirektøren bes kartlegge gravplasser med kulturminneverdi. 
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Sak 027/23: Planlagte politiske saker 1. halvår 2023

Eierutvalget-18.01.2023-004/23
Innstilling:
Oversikt over planlagte politiske saker 1.halvår 2023 tas til orientering.

Hovedutvalg for bistand og omsorg-18.01.2023-005/23
Innstilling:
Oversikt over planlagte politiske saker 1.halvår 2023 tas til orientering med følgende nye 
saker som settes opp til behandling i BIOM:

· Sak ID 1419 Status sykefraværsarbeid og resultat 2022
· Sak ID 1455 Status arbeid med heltidskultur
· Sak ID 1456 Status rekruttering

Hovedutvalg for barn og unge-07.02.2023-002/23
Innstilling: 
Oversikt over planlagte politiske saker 1. halvår 2023 tas til orientering med følgende 
merknader:

Sak nummer 1464 settes opp i BAUN. 
Sak nummer 981 settes opp i formannskapet. 
Sak 1415 og 1436 settes opp i kommunstyret. 
Sak nummer 1088 settes opp i BAUN. 

Utvalg for samarbeid-07.02.2023-003/23
Innstilling:
Oversikt over planlagte politiske saker 1.halvår 2023 tas til orientering med følgende nye 
saker saker som settes opp til behandling i SAM:
- Sak ID 976   Revidert handlingsplan for forebygginmg av hatefulle ytringer og voldelig 
ekstremisme samt trygg- by- satsningen
- Sak ID 1391 Oppfølgning av funn i rapport om hatefulle ytringer, holdninger og 
hatkriminalitet
- Sak ID 1469 Kostnader knyttet til bemanningsnorm i hele barnehagens åpningstid
- Sak ID 1486 Muligheter for å redusere vikarbruk
- Sak ID 1545 Effektivisering av hjemmetjenestens datasystemer
- Sak ID 1124 Kvalitetsstandard for kommunens sykehjem
- Sak ID 1125 Oppfølgning av forvaltningsrevisjon barnevern - forvaltning knyttet til 
botiltak for enslige mindreårige flyktninger
- Sak ID 1423 Årlig rapportering på flyktningearbeidet
- Sak ID 1437 Statusrapport bedre tverrfaglig innsats (BTI)

Hovedutvalg for miljø, idrett og kultur-19.01.2023-009/23
Vedtak:
Oversikt over planlagte politiske saker 1.halvår 2023 tas til orientering.

Planutvalget-26.01.2023-023/23
Innstilling:
Oversikt over planlagte politiske saker 1.halvår 2023 tas til orientering.
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Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Oversikt over planlagte politiske saker 1.halvår 2023 tas til orientering.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Oversikt over planlagte politiske saker 1. halvår 2023 tas til orientering med endringer 
fremkommet i råd og utvalg.

Votering:
Ordførerens forslag ble enstemmig vedtatt.

FSK - 027/23 - 14.02.2023:
Innstilling:
Oversikt over planlagte politiske saker 1. halvår 2023 tas til orientering med endringer 
fremkommet i råd og utvalg.

Sak 028/23: Referatsaker

Forslag til vedtak: 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Dokumentnummer Tittel
1. Kirkeveien 97 – detaljregulering – forelegging av sak til 

kommunestyret etter plan- og bygningsloven § 12-11
2. Forslag til privat detaljregulering - Gamle Ringeriks vei 30 mfl. - 

anmodning fra forslagsstiller om å få saken i retur for bearbeiding
3. Svar på spørsmål stilt til formannskapsmøte 14 februar 2023
4. Innfartsparkering - Informasjon om plan under arbeid for nye barne- 

og avlastningsboliger ved Kolsås
5. Svar på spørsmål til formannskapet 14 februar 2023 - fra Ragnar 

Molland

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

FSK - 028/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger.
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Sak 029/23: Forslag til endringer i forskrift om regler for godtgjøring av 
folkevalgte i Bærum kommune

Forslag til vedtak:
1. Kommunestyret ber om at vedlagte forslag til endringer i forskrift om regler for 

godtgjøring av folkevalgte i Bærum kommune blir lagt ut på høring i medhold av 
forvaltningsloven § 37.
 

2. Høringsfristen settes til to måneder fra forslaget legges ut på høring. Nøyaktig 
dato fastsettes av Politisk sekretariat.

3. Kommunestyret ber godtgjøringsutvalget følge opp høringen og fremme sak om 
vedtakelse av endringer i forskriften når høringsfristen er utløpt. 

4. For øvrig tar kommunestyret redegjørelsen fra godtgjøringsutvalget til 
orientering.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Dina Knudsen, SV
1. Ordførers lønn settes til 8 G.
2. Beregningsgrunnlaget (basisgodtgjørelse) samt godtgjørelse for varaordfører og 
utvalgsledere Plan, BAUN, MIK og BIOM settes til 7 G.
3. Tak på godtgjørelse for deltidspolitikere settes til 4,5G.
4. Det innarbeides en samordning mellom verv på fylkesting og kommunestyre på 7 G 
(beregningsgrunnlaget)
5. Godtgjørelse for ungdomsrådet beholdes med dagens satser
6. Partier som mottar partigodtgjørelse fra Bærum bes sende inn revidert regnskap som 
så legges ut av kommunen offentlig.

Forslag fremmet av Dina Knudsen, SV
1. Tak på godtgjørelse for deltidspolitikere beholdes på 56 %
2. Det innarbeides en samordning mellom verv på fylkesting og kommunestyre 
tilsvarende beregningsgrunnlaget.

Forslag fremmet av Cristin Xiaojun Liu, MDG
1. Beregningsgrunnlaget (basisgodtgjørelse) for folkevalgte tar utgangspunkt i 
Stortingsrepresentants lønn.
2. Ordfører: Godtgjørelse tilsvarende 100 prosent av godtgjøringen til 
stortingsrepresentanter
Varaordfører: Godtgjørelse tilsvarende 70 prosent av godtgjøringen til ordfører
Utvalgsledere: Godtgjørelse tilsvarende 65 prosent av godtgjøringen til ordfører
Gruppeledere: Godtgjørelse tilsvarende 25 prosent av godtgjøringen til ordfører
Formannskapsmedlem: Godtgjørelse tilsvarende 30 prosent av godtgjøringen til ordfører
Kommunestyremedlem: 0,25 % pr/møte i variabel godtgjørelse
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3. Med unntak av heltidspolitikere etter § 5, kan ingen utløse en høyere samlet årlig 
utbetaling
(basisgodtgjørelse, frikjøp og/eller variabel møtegodtgjørelse) etter dette reglement enn 
55 % av
beregningsgrunnlaget.

Forslag fremmet av Morten Skauge, H
Saken utsettes da det er behov for grundigere partimessig behandling.

Votering:
Morten Skauges forslag ble enstemmig vedtatt.
Forslagene følger saken uten votering.

FSK - 029/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Saken utsettes da det er behov for grundigere partimessig behandling.

Sak 030/23: Hans Haagensensvei 71 (Ostøya) - behandling av klage - 
arealoverføring fra gnr. 44 bnr. 354 til gnr. 44 bnr. 673

Planutvalget-26.01.2023-022/23
Vedtak:
Planutvalget omgjør reguleringssjefens vedtak av 17. juni 2022 om avslag på 
arealoverføring.
Det gis tillatelse til arealoverføring som omsøkt.

Begrunnelse
Planutvalget har kommet til at arealoverføring ikke er i strid med reguleringsplanen og 
viser til at overføringen er et rent eierskifte fra en privat eier til en annen og at arealet vil 
være underlagt de samme begrensninger som tidligere da arealformålet ikke endres. I lys 
av de siste års tilbakemeldinger fra Statsforvalteren når det gjelder legalitetsprinsippet og 
krav til klarhet i reguleringsplaner kan ikke utvalget se at planen kan tolkes slik at 
arealformålsgrensene også må forstås som bindende ufravikelige tomtegrenser.
Da arealoverføringen ikke er i strid med reguleringsplanen, og for øvrig er i tråd med 
reglene gitt i eller i medhold av plan- og bygningsloven godkjennes søknaden. 
Reguleringssjefen bes følge vedtaket opp ovenfor søker.

Mindretallsanke fra Reidar Kleppe (Ap).
Saken forelegges formannskapet til avgjørelse.

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

Planutvalget slutter seg til kommunedirektørens begrunnelse, og omgjør ikke vedtaket av 
17.6.2022. Tiltaket er i strid med gjeldende reguleringsplan. 
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Saken sendes Statsforvalteren som avgjørende organ.

Behandlingen i møtet:

Forslag fremmet av Lisbeth Hammer Krog, H
Anken avvises i henhold til Reglementer for folkevalgte organers virksomhet § 3-13: 
Mindretallet har ikke ankeadgang i følgende saker: 

- Sak hvor en part har klagerett
- Sak som behandles av klageutvalget

Votering:
Ordførerens forslag ble vedtatt mot 2 stemmer (2Ap).

FSK - 030/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Anken avvises i henhold til Reglementer for folkevalgte organers virksomhet § 3-13: 
Mindretallet har ikke ankeadgang i følgende saker: 

- Sak hvor en part har klagerett
- Sak som behandles av klageutvalget

Sak 031/23: Henvendelser og innspill

Forslag til vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.

Dokumentnummer Tittel
6. Årsmøte Oslo og Omland Friluftsråd 2023 - saker og nye 

styremedlemmer
7. Hans Haagensensvei 71 (Ostøya) - behandling av mindretallsanke - 

arealoverføring fra gnr. 44 bnr. 354 til gnr. 44 bnr. 673
8. Fagforbundet om KS og lønn

Behandlingen i møtet:

Votering:
Tatt til orientering.

FSK - 031/23 - 14.02.2023:
Vedtak:
Dokumenter tas til orientering slik de foreligger.
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Eventuelt

 Ordfører Lisbeth Hammer Krog viste til henvendelse fra Oslo og Omland 
Friluftsråd, dokument nr. 6 under Henvendelser og innspill.
Morten Skauge (H) foreslås som nytt styremedlem fra Bærum.

 Ordfører Lisbeth Hammer Krog orienterte om at kommunedirektøren kommer 
med en sak om økonomisk bidrag til jordskjelvrammede i Syria og Tyrkia.

Lisbeth Hammer Krog
ordfører

Tone Halvorsen
formannskapssekretær


